
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι η νομοθεσία που 
ρυθμίζει ζητήματα ιεραρχίας, εξέλιξης και ασφάλισης του προσωπικού των Ενόπλων 
Δυνάμεων διακρίνει τις κατηγορίες των στελεχών αναλόγως της προέλευσης και της 
υπηρεσιακής τους αξιοποίησης, δεδομένου ότι καλύπτουν διαφορετικές λειτουργικές 
και επιχειρησιακές ανάγκες. Στο πλαίσιο αυτό, τα Γενικά Επιτελεία αξιολογούν κάθε 
πρόταση που υποβάλλεται προς αυτήν την κατεύθυνση και προβαίνουν στις 
κατάλληλες εισηγήσεις. 
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